
卫理公会以萨迦守望者 28/10-3/11/2021 

十月第五个星期的祷告事项 

 

1. 家庭 

- 若已经开始家庭祭坛：寻求圣灵的智慧和能力，使家庭祭坛可以祝福你的家。 

- 若还没开始家庭祭坛：将你目前的拦阻告诉上帝，使你可以勇敢开始。 

 

2. 教会 

a. 为着 10 月 30 日（早上 9时）卫理神学院第二十三届毕业礼祷告，同时也祷告祝福即将毕业

的神学生。 

b. 为着 11 月 1-2 日开始的《顶峰门徒》导师训练和《门徒》导师训练祷告。 

c. 为着 11 月 1日晚上 7点 30 分开始的《青少年牧养-4D 门徒动起来》的交流会祷告。 

 

3. 国家 

a. 为 10 月 25 日至 2021 年 12 月 16 日(32 天)的国会会议祷告。 

b. 为 10 月 29 日将要提呈的财政预算案祷告。 

 

4. 世界 

a. 为缅甸持续恶化的局势祷告。军政府与抗议者之间的冲突，使得缅甸的境内流离失所者的人

数增加了 21 万 9000，到达了 37 万人。 

b. 为苏丹近期发生的军事政变祷告。军方目前拘捕了总理和许多官员，并以武力镇压民众抗议

者。 
  



 
Issachar Watchmen Methodist（IWM） 28/10-3/11/2021 

Prayer items 5th week of October 
 
1. FAMILY: 
-For family that have started doing Family Altar: May the wisdom of the Lord lead them and the power 
of the Holy spirit be upon them. Pray that time spent on Family Altar Will be a blessing for the family. 
-For family that have not started Family Altar: Let us surrender to God the obstacles and hindrances 
that prevent you from starting it. 
2.CHURCH: 
-Pray for the 23rd graduation service of Methodist Theological School on 30 Oct(9am). May God bless 
those who are graduating. 
-Pray for the ‘TOP’ and ‘Disciple’ facilitator’s training on 1st-2nd Nov. 
-Pray for the ‘Ministry of teenagers-4D disciple’ on 1 Nov(7.30pm). 
3. NATION: 
-Pray for parliament meetings that will be held from 25 Oct until 16 Dec(32days). 
-Pray for annual budget that will be tabled on 29 Oct. 
4.WORLD: 
-Pray for the deteriorating situation in Myanmar. Clashes between the army and protesters have 
increased the number of homeless villagers in Myanmar from 219,000 to 370,000. 
-Pray for the recent military coup in the Sudan. The military has arrested the prime minister and his 
officers, and are using force to quell protesters. 
  



Isakhar Pengawal Methodist 28/10-3/11/2021 

Doa minggu kelima Oktober 

 

1. Keluarga 

A. Jika sudah ada mezbah keluarga, doakan agar Roh Kudus memberi kebijaksanaan dan keupayaan 

supaya mezbah kelurga yang dijalankan dapat menjadi berkat kepada keluarga anda. 

B. Jika belum bermula, doa agar halangan dapat dialihkan dan mulakannya dengan berani. 

 

2. Gereja 

A. Doa untuk Majlis Graduan ke-23 MTS yang akan berlansung pada jam 9 pagi, 30Oct. Doa juga untuk 

mereka yang tamat pengajian diberkati Tuhan. 

B. Berdoa untuk kursus melatih fasilitator pemuridan yang akan diadakan pada 1-2Nov. 

 

3. Negara 

A. Doa untuk Sidang Parlimen yang akan berlansung selama 32hari dari 25Oct-16Dec. 

B. Doa untuk bajet 2022 yang akan dibentangkan pada 29Oct.  

 

4. Dunia 

A. Doa untuk keadaan di Myamar yang semakin serius. Konflik di antara kerajaan tentera dengan 

penunjuk perasaan menyebabkan bilangan mangsa yang hilang rumah kediaman meningkat kepada 

21.9ratus ribu, menjadikan jumlah keseluruhan menjadi 37ratus ribu. 

B. Berdoa untuk rampasan kuasa oleh tentera yang berlaku di Sudan kebelakangan ini. Pihak tentera 

telah menangkap perdana menteri dan beberapa ahli kerajaan, serta mengguna senjata untuk 

menyekat orang ramai yang menunjuk perasaan. 


